

Title (en)

A TRANSPORTABLE CONTAINER FOR FIREWOOD AND SIMILAR.

Title (de)

TRANSPORTIERBARER CONTAINER FÜR BRENNHOLZ UND DERGLEICHEN.

Title (fr)

PANIER TRANSPORTABLE POUR BOIS A BRULER ET ARTICLES ANALOGUES.

Publication

EP 0605429 A1 19940713 (EN)

Application

EP 92914516 A 19920626

Priority

- IT 9200069 W 19920626
- IT RM920329 A 19920430

Abstract (en)

[origin: WO9322177A1] The container according to the present invention consists in parts (1, 2, 4 and 5) of leather, being assembled by means of leather strings (3) and connected to the leather bottom (8) by means of round-head nails (9). The function of transporting the content is performed by means of the pivoting wheels (10) with handles (6) and also by means of the small cord (11) obtained by an upper prolongation of said strings (3).

Abstract (fr)

Le panier de la présente invention comprend des parties (1, 2, 4 et 5) composées de cuir, assemblées par des cordons de cuir (3) et rattachées à un fond en cuir (8) par l'intermédiaire de clous à tête ronde (9). Le transport du panier avec son contenu, s'effectue à l'aide de roues pivotantes (10) et de poignées (6), ainsi que d'une petite lanière (11) formée par le prolongement des cordons (3) vers le haut.

IPC 1-7

B62B 3/00; A45C 3/04

IPC 8 full level

A45C 3/04 (2006.01); **A45C 5/14** (2006.01); **B62B 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 3/04 (2013.01); **A45C 5/14** (2013.01); **B62B 3/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

WO 9322177 A1 19931111; EP 0605429 A1 19940713; IT RM920329 A0 19920430; IT RM920329 A1 19931102

DOCDB simple family (application)

IT 9200069 W 19920626; EP 92914516 A 19920626; IT RM920329 A 19920430